

الرقم: 2023 / 106 / 11

التاريخ: 2023 / 1 / 3

الموافق: 10 / جمادي الآخر / 1444

<u>تعميــم Circular</u> رقم (3) No

Honorable Members of the ASE Good Greetings,,,

Following to our Circular No. (48) dated 17/04/2022, regarding the transfer of trading of ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS (VFED) Company's shares to the Unlisted Securities Market (OTC), and since the General Assembly of the mentioned company in its extraordinary meeting held on December 15, 2022 approved the audited annual financial statements for the year 2021, and as the mentioned company has provided the ASE with the required financial statements, and by virtue of the provisions of Article (16) of "Directives of Listing Securities on the ASE", and Article (10/A) of the Directives of the Over-The-Counter Market.

Kindly note that trading in the above mentioned Company will be cancelled from the OTC market and resumed in the second market with a floated reference price as of Wednesday 4/1/2023.

Best Regards,

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين تحية طيبة وبعد،،،

لاحقاً لتعميمنا رقم (48) تاريخ 2022/04/17 بخصوص نقل التداول بأسهم الشركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية (VFED) إلى سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وفي ضوء مصادقة الهيئة العامة للشركة المذكورة في اجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ 2022/12/15 على البيانات المالية السنوية المدققة لعام 2021 وتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة، واستناداً لأحكام المادة (16) من تعليمات ادراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وأحكام المادة المرارئ) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه من سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وإعادة التداول بأسهمها في السوق الثاني في البورصة بسعر مرجعي معوم اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 4/1/2023.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مازن نجيب الوظائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.

- Securities Depository Center.
- The above mentioned company.

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- الشركة المذكورة أعلاه

- السرحة المدخورة اعلاه



الرقم: 1/9/8 أ إلى 1/9 UT 9 التاريخ 1/9/2022

الموافق ، كالمضان/1443

<u>تعميہ Circular</u> رقم (۵ کا No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

By virtue of the provisions of Article (15/B/17) of Listing Securities Directives, and since the General Assembly of the ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS (VFED) in its ordinary meeting held on April 14, 2022 did not approve the audited annual financial statements for the year 2021. In this regard kindly note that the ASE will:

First: Suspend the above mentioned company's shares from trading as of Sunday 17/4/2022.

Second: Transfer the trading of the above mentioned company's shares to the Unlisted Securities Market (OTC) as of Wednesday 20/4/2022, according to its latest reference price at the regular market. The above mentioned Company's shares shall be traded in the OTC Market until the ASE is provided with the audited annual financial statements approved by its general assembly and the latest reviewed report by its auditor (if any).

تحية طيبة وبعد،،،

استناداً لأحكام المادة (15/ب/17) من تعليمات إدراج الأوراق المالية، ونظراً لعدم مصادقة الهيئة العامة لشركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية (VFED) في اجتماعها العادي المنعقد بتاريخ 2022/4/14 على البيانات المالية السنوية المدققة لعام 2021، وبهذا الخصوص أرجو إعلامكم بأنه سيتم:

أولاً: إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه اعتباراً من صباح اليوم الأحد الموافق 2022/4/17.

ثانياً: نقل التداول بأسهم الشركة المشار إلها أعلاه إلى سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC) اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2022/4/20 وفقاً لآخر سعر مرجعي لها في سوقها الرئيسي، حيث ستبقى أسهم الشركة متداولة في سوق الأوراق المالية غير المدرجة إلى حين تزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية المدققة المصادق علها من قبل هيئتها العامة وآخر تقرير مرحلي مُراجع من قبل مدقق حساباتها (إن وجد).



Knowing that the company's share price will be floated and the trading in the the above mentioned company's shares shall be resumed in the main market after providing the ASE with the required financial statements.

علماً بأنه بعد قيام الشركة بتزويد البورصة بالبيانات المطلوبة، فإن البورصة ستقوم بإعادة أسهم الشركة إلى التداول في سوقها الرئيسي بسعر معوم.

Third: Cancel all unexecuted buying and selling orders of the above mentioned company's shares, which were entered into the electronic trading system after the end of the trading session of Tuesday 19/4/2022.

ثالثاً: إلغاء جميع أوامر البيع والشراء غير المنفذة الخاصة بالشركة المدكورة في البند أولاً أعلاه والمدخلة إلى نظام التداول الإلكتروني وذلك بعد نهاية جلسة تداول يوم الثلاثاء الموافق 2022/4/19.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مازن نجيب الوظائفي الله المديدر التنفيدي Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: « Jordan Securities Commission.

- ~ SecuritiesDepository Center.
- The above mentioned company
- Operations Department.

أ سحة: - هيئسة الأوراق الماليسة.

∞مركز إيداع الأوراق الماليـة. ∞الشركة المذكورة أعلاه

- دائرة العمليات.